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Fråga till kommunstyrelsens tf. ordförande Staffan Tjörnhammar (M) 
avseende - Kommer planprioriteringen beslutas demokratiskt? Från 
Ulrika Falk (S) 
Beslutsunderlag 
 
Fråga till kommunstyrelsens tf. ordförande Staffan Tjörnhammar (M) avseende - Kommer 
planprioriteringen beslutas demokratiskt? Från Ulrika Falk (S) 
 
  
Beslutet ska skickas till  

Beslutande sammanträde 
Staffan Tjörnhammar (M) och Ulrika Falk (S) yttrar sig. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige anser frågan besvarad och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att frågan anses besvarad. 
Paragrafen är justerad 
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Norrtälje den 20 juni 2022 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
 

https://socialdemokraternanorrtalje.se/  
www.facebook.com/norrtaljesocialdemokrater 

www.instagram.com/socialdemokraternanorrtalje 

 

Fråga till kommunstyrelsens tf ordförande Staffan Tjörnhammar 
(M) 

Kommer planprioriteringen beslutas 
demokratiskt? 
Den 14 juni skickades ett PM ut till samtliga beröra exploatörer angående 
planprioritering för Norrtälje stad. Där har kommunstyrelsens tf ordförande ensidigt 
kommunicerat vilka detaljplaner som kommer fortgå enligt tidplan, och vilka som 
skjuts fram till 2029 eller 2035. Det innebär bland annat att inte en enda hyresrätt 
kommer stå inflyttningsklar förrän 2029 i Norrtälje stad. Ärendet har inte varit uppe 
för behandling överhuvudtaget i kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott.  

Vår fråga är därför:  

- Kommer kommunens planprioritering att diskuteras och beslutas i 
kommunens demokratiska samlingar? 

 
För Socialdemokraterna, 
 
Ulrika Falk (S) 
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